
Geachte mevrouw Boere, 
 
Ik begrijp zojuist dat niet U, maar (de ambtenaar) zich had afgemeld voor de bespreking. Mijn excuus 
voor de foute interpretatie. 
Hetgeen niet weg neemt dat ik mijn standpunt over het afzeggen ivm privé omstandigheden zonder 
je daarvoor te excuseren niet acceptabel vind. 
En mijn uitspraak dat het gesprek met U geen dialoog maar een monoloog was hierdoor niet anders 
wordt. 
 
Hoogachtend, 
C.P. Strijbosch.    
 
Van: P. Strijbosch  
Verzonden: maandag 18 februari 2019 21:41 
Aan: 'R.Boere@krimpenerwaard.nl' <R.Boere@krimpenerwaard.nl> 
CC: 'griffie@krimenerwaard.nl' <griffie@krimenerwaard.nl> 
Onderwerp: Kappen beschermde bomen aan de Lopikersingel. 
Urgentie: Hoog 
 
Geachte mevrouw Boere, 
 
Met enige verbazing vernam ik dat U niet op de bespreking over de herplanting van de bomen op de 
Lopikersingel aanwezig was.  Privé omstandigheden…… de meest gebruikte smoes om van een 
gemaakte afspraak af te komen. Overigens had U de boodschap ook vlak voordat het gesprek plaats 
vond nog even aan de betrokkenen kunnen appen, toch?! Eigenlijk had ik ook niet anders van U 
verwacht na ons eerste gesprek op het stadhuis van Schoonhoven over de in onze ogen 
onbegrijpelijke kap van de beschermde bomen aan de Lopiker singel. Dat was een monoloog zonder 
enige ruimte om een dialoog op poten te zetten. De reden van kap is veiligheid. Maar de vraag is nog 
steeds of alle of slechts enkele bomen ziek en daardoor onveilig zijn. En of veiligheid hier niet wordt 
misbruikt om van een onderhoud of risico probleem (geld!) voor de Gemeente af te komen. 
 
Overigens zijn wij op dit moment niet meer de enigen die zich verbazen over wat er zoal in 
Schoonhoven gekapt wordt. 
De Schoonhovenaren die in het weekend hun wandelingetje over de Lopikersingel maken zijn woest 
over het voornemen tot kappen van de bomen op deze karakteristiek singel na al die blauwe stippen 
in ogenschouw te hebben genomen. 
En sinds kort krijgen we bijstand van de bewoners rond de Bib die niet begrijpen waarom daar die 
prachtige oudere bomen zonder overleg met de omwonenden zijn gekapt. In hun ogen zijn niet ziek 
en doen ze het uitstekend. 
De verhalen die nu de ronde doen zijn, dat waarschijnlijk vandaag of morgen er in de bib asbest 
wordt gevonden zodat die ook gesloopt moet worden en wordt verplaatst naar een stuk zeer dure 
grond in Oost. 
En dat de verkoper van die grond dan zelf op de huidige locatie van de Bib een prachtig complex kan 
gaan bouwen. Het zijn maar roemers maar geeft aan hoe men in Schoonhoven over deze 
ontwikkelingen denkt. Jammer dat nu net de VVD landelijk de meeste ambtenaren heeft die soms 
het algemeen belang hebben ondergeschoven aan het financieel belang. En dat nu net ook de VVD 
niet echt een hart voor de natuur heeft. Als men landelijk weer een maximale snelheid van 100km op 
zou leggen hebben we de Co2 reductie al voor een groot deel binnen. Maar hard rijden gaat de VVD 
boven wat de natuur op dit moment nodig lijkt te hebben. Dat geldt ook voor het kappen van 
bomen. Nederland is op dit moment procentueel de grootse ontbosser ter wereld. Het bewijs dat 
ook onze gemeente daar hard aan meewerkt is bij ons op de Lopiker singel al bewezen. Van de 
gekapte en omgewaaide kastanje op de singel (in totaal 4 bomen) is er nog niet 1 terug geplant 
ondanks dat dit ons was toegezegd. De bocht waar de bomen stonden is nu gevaarlijk geworden 
doordat het talud steeds verder weg zakt. Daar wordt niets aan gedaan. Hoe zo staat het punt 
veiligheid hoog in het vaandel van de gemeente of van U mevrouw Boere? Verder wil ik naar voren 
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brengen dat het huidige voorstel van de gemeente tot herplanting van bomen met een stam dikte 
van 7cm schandalig is. Hieruit blijkt heel duidelijk dat het niet om het aangezicht maar om het geld 
gaat. 
Een boom met een stam dikte van 7 cm kost ca 230,00 Euro. Terwijl het planten van een boom met 
een stam dikte van 30cm ook mogelijk is maar meer kost en dus door de gemeente is afgewezen. 
 
Even in het kort een aantal punten die ik nog steeds niet begrijp of alsnog naar voren wil brengen. 
 

1) Ik heb steeds namens de Lopikersingel contact gehad met de gemeente over het behoud van 
de bomen. Toen de kap in een schrijven aan de bewoners bekend is gemaakt ben ik daar 
nooit in gekend. Terwijl ik degene was contact had, een plan heb gemaakt en het ook heb 
uitgevoerd en mijn mob nr en mail adres daar bij iedereen bekend was. 

2) In de vergunning wordt gesproken over de Gemeente Bergambacht. Hoe zo Bergambacht??? 
3) De bomen staan op een lijst van beschermede bomen in het stadsgezicht van Schoonhoven 

en hebben allen een paspoort. 
4) De brief aan de bewoners is verstuurd en ondertekend door (ambtenaar) die toen niet meer 

bij de gemeente werkte. (en ik heb dit persoonlijk gevraagd en diegene heeft bevestigd niets 
van die specifieke brief af te weten en hem ook niet te hebben ondertekend). 

5) De brief vlak voor kerst de deur uit is gegaan waardoor het hoogstwaarschijnlijk pas begin 
januari door de bewoners zou worden opgepakt en dat toen de termijn voor een bezwaar al 
bijna verlopen was. 

6) Dhr. J.  van de Berg toen contact met mij opnam en vroeg wat we tegen de kap gingen doen. 
Ik wist van niets! En was flabbergasted. 

7) Ik samen met dhr. J. van den Berg een gesprek met de gemeente hierover zou hebben maar 
dat ik dit door het overlijden van dhr. J. van den Berg niet goed kon voorbereiden en er 
uiteindelijk noodgedwongen met een andere bewoner van de singel onvoorbereid ben 
ingestapt. 

8) Het vreemd is dat alle bomen dicht bij de huizen ineens levensgevaarlijk zijn en na de 
inspectie van een door mij ingehuurde bomen expert, waarvan het rapport ook bij de 
gemeente bekend is, binnen een jaar zo ziek zijn geworden dat ze voor de veiligheid moeten 
worden gekapt. En dat nu net alle bomen aan de waterkant niet ziek zijn en kunnen blijven 
staan. (op 1 na). 

9) Het aantekenen van bezwaar binnen de tijd die daarvoor staat mij door de gemeente 
gecreëerde situatie is ontnomen. 

10) De bomen voldoen aan de eisen om opgenomen te worden in het landelijk register van de 
Nederlandse Bomen stichting. 

11) Ik nu door bovengenoemde omstandigheden alsnog gebruik wil maken van de 
verschoonbaarheid van de termijn overschrijding. 

 
Bij deze dien ik dan ook alsnog bezwaar aan tegen de kap en verzoek ik U het kappen uit te stellen en 
in gezamenlijk overleg te bepalen of alle bomen aan de huizenkant daadwerkelijk gekapt moeten 
worden. 
Ik verzoek u samen met mij en de bewoners  een derde onafhankelijke bomen expert te contracteren 
om deze te laten onderzoeken in welke staat de bomen zich bevinden en of het al dan niet veilig is ze 
nog te laten staan om te kijken of ze zich kunnen herstellen van wat voor ziekte dan ook. 
 
In afwachting van U reactie verblijf ik, 
 
Hoogachtend, 
 
C.P. Strijbosch. 
 
PS: Ik verzoek de Griffie deze mail door te sturen naar alle raadsleden, met dank. 
 
 


